

New Kiwanis Foundation Grants/Nouvelles subventions de la Fondation Kiwanis

Kiwanis Foundation News <newsletter@kfgcdn.org>

Sat 20/01/2024 04:00

To:roland.sabourin@gmail.com <roland.sabourin@gmail.com>

20 January/Janvier 2024



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Exciting new opportunities for Kiwanis Clubs to make a significant impact in their community.

Just as clubs need to review projects to ensure that they are relevant and meet the changing needs of children and the community, so does the Kiwanis Foundation of Canada. The foundation board has just allocated \$50,000 between these two new grant programs to support clubs.

New **Street Outreach Grant**

The Street Outreach Grant is designed to assist your club address some of the basic and unserved needs of the less fortunate children and youth in the community. Could your club make an impact on youth homelessness, food insecurity, warm clothing, mental or physical health, or D.E.I education?

De nouvelles opportunités passionnantes pour que les clubs Kiwanis aient un impact significatif dans leur communauté.

Tout comme les clubs doivent examiner les projets pour s'assurer qu'ils sont pertinents et répondent aux besoins changeants des enfants et de la communauté, la Fondation canadienne du Kiwanis fait de même. Le conseil d'administration de la Fondation vient d'allouer 50 000 \$ entre ces deux nouveaux programmes de subventions pour soutenir les clubs.

Nouveau **La subvention pour la sensibilisation**

La subvention pour la sensibilisation de rue est conçue pour aider votre club à répondre à certains des besoins fondamentaux et non satisfaits des enfants et des jeunes moins fortunés de la communauté. Votre club pourrait-il avoir un impact

- This is a matching grant up to a maximum of \$5,000. Only one Street Outreach application per club.
- An application is required before May 31st and your club will be notified if the application has been approved.
- The application must include a community needs assessment, the anticipated need and impact, the project approach and timelines, the degree of Kiwanis participation, any partnerships, the total budget, and the amount contributed by the Kiwanis Club.

For more information, click here

New Environmental Grant

The Environmental Grant is designed help address environmental oriented issues in the community. Could your club make an impact on the environment, with a community clean-up, planting trees, etc?

- This is a matching grant up to a maximum of \$5,000. This must be a Kiwanis project, not a contribution to an outside agency. Only one Environmental grant application per club
- An application is required before May 31st and your club will be notified if your application has been approved.
- Application must include the club involved, a description, the impact anticipated, other parties involved, the total budget and the amount the Kiwanis club will contribute.
- Must have youth involvement.

For more information, click here

sur l'itinérance chez les jeunes, l'insécurité alimentaire, les vêtements chauds, la santé mentale ou physique ou l'éducation DEI ?

- Il s'agit d'une subvention appariée pouvant atteindre 5 000 \$. Une seule application de sensibilisation de rue par club.
 - Une demande est requise avant le 31 mai et votre club sera avisé si la demande a été approuvée.
 - La demande doit inclure une évaluation des besoins de la communauté, les besoins et l'impact prévus, l'approche et les échéanciers du projet, le degré de participation du Kiwanis, les éventuels partenariats, le budget total et le montant de la contribution du Club Kiwanis
- Pour plus d'informations, cliquez ici.***

Nouveau La subvention environnementale

La subvention environnementale est conçue pour aider à résoudre les problèmes environnementaux dans la communauté. Votre club pourrait-il avoir un impact sur l'environnement par un nettoyage communautaire, la plantation d'arbres, etc.

- Il s'agit d'une subvention d'appariement pouvant atteindre 5 000 \$. Il doit s'agir d'un projet du Kiwanis, et non d'une contribution à une agence extérieure. Une seule demande de subvention environnementale par club
- Une demande est requise avant le 31 mai et votre club sera avisé si votre demande a été approuvée.
- La demande doit inclure le nom du club concerné, une description, l'impact attendu, les autres parties impliquées, le

Both are matching grants up to a maximum of \$5,000. Proof of expenditure is required prior to reimbursement.

Clubs with the support of the Kiwanis Foundation of Canada can have a significant impact on underserved children and youth (Street Outreach grant) and their community (Environmental grant) Whether you have a small or larger project.

Applications will be reviewed by a Foundation committee and the club updated shortly afterwards.

budget total et le montant de la contribution du club Kiwanis.

· Doit comprendre une participation des jeunes.

Dans les deux cas, il s'agit de subventions appariées pouvant atteindre un maximum de 5 000 \$. Une preuve de dépense est requise avant le remboursement.

Pour plus d'informations, cliquez ici

Les clubs, avec le soutien de la Fondation canadienne du Kiwanis, peuvent avoir un impact significatif sur les enfants et les jeunes défavorisés (subvention pour la sensibilisation de la rue) et sur leur communauté (subvention pour l'environnement) Que vous ayez un petit ou un grand projet.

Les candidatures seront examinées par un comité de la Fondation et le club sera informé peu de temps après.

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe roland.sabourin@gmail.com](mailto:roland.sabourin@gmail.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!